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Op 4 juli 2019 is de motie van de VVD fractie over glasvezel in heel Huizen aangenomen. Daarbij is het 
college opgedragen om: 

• in overleg te treden met de Reggefiber over de mogelijkheden om het bestaande glasvezelnetwerk uit 
te breiden tot heel Huizen; 

• de commissie Sociaal Domein uiterlijk in haar vergadering van 26 november 2019 te infomeren over 
de uitkomsten van dit overleg; 

Inmiddels is uitvoering gegeven aan deze motie. Aangezien het onderwerp een economische invalshoek 
heeft is de beantwoording gericht aan uw commissie Fysiek Domein. 

Toelichting 
De afgelopen jaren Is door Reggefiber glasvezel voor consumenten In heel Hulzen aangelegd. Ook het 
bedrijventerrein is van glasvezel voorzien. Alleen de buitengebieden zijn beperkt verglaasd. 

Op 25 juli heeft er een overleg plaatsgevonden met de relatiemanager bij KPN. Daarbij is deze motie 
gedeeld en is gesproken over de mogelijkheden om ook de buitengebieden te verglazen. Aangegeven is 
dat Reggefiber destijds vanuit commercieel oogpunt een afweging heeft gemaakt om bepaalde 
buitengebieden niet te verglazen. De reden daarvan was dat relatief veel meters (kosten) gemaakt 
moeten worden waar minder aansluitingen (opbrengsten) tegenover staan. 

Gesprek Delta Infratechniek 
Door KPN is Delta Infratechniek genoemd als één van de voornaamste partijen die een buitengebied zou 
kunnen verglazen. Dit is een partij waarmee KPN zaken doet. Delta Infratechniek heeft inmiddels ca. 
22.000 woningen in buitengebieden voorzien van glasvezel. Op 16 september heeft een gesprek met 
Delta Infratechniek plaatsgevonden. Daarbij is door Delta Infratechniek aangegeven, alvorens een 
volgende stap te zetten, eerst meer zicht te willen hebben in de behoefte naar glasvezel als ook de 
mogelijke gemeentelijke kosten voor degeneratie (achteruitgang gebied), leges en grondkosten voor 
eventuele benodigde POP's (Point of Presence). Over de gemeentelijke kosten is inmiddels met de 
gebruikelijke voorbehouden een globaal beeld gegeven. 

Uiteindelijk heeft Delta Infratechniek geconcludeerd om voorlopig af te zien van een vraagbundeltraject 
voor dit gebied. De voornaamste reden is dat er naar hun mening geen collectief is dat iets kan zeggen 
over de haalbaarheid van een dergelijk project. Mochten er bewoners zijn die zich op enige manier 
verenigen en op een vrijblijvende manier inventariseren of er animo is voor glasvezel met een eigen 
bijdrage, dan is Delta Infratechniek bereid als nog de overweging te maken om een vraagbundeltraject in 
het buiten gebied van Huizen op te starten. 
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